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VÁŽENÍ TEPLÁRENŠTÍ ČTENÁŘI,
jsem potěšen, že jsme se po delší době 

mohli opět setkat a to na schůzkách ADTT, čle-
nů a hostů v Havířově a v Brně a bylo opravdu 
o čem diskutovat. Nejen o tématech zajištění 
palivo-energetické základny a vývoji cen, ale  
i o geopolitických souvislostech. Projednali jsme 
rovněž názor ERÚ k uplatňování odpisů z úroků 
v ceně tepelné energie, problematiku podpory 
POZE, legislativu související s odpojováním a mnoho dalších témat. Text 
dnešního Zpravodaje je souhrnem prezentací a diskusí z těchto schůzek.

Hlavním tématem těchto setkání byla samozřejmě současná palivo-ener-
getická situace která mnohým z nás dělá vrásky na čele. Není divu, protože 
bohužel někteří dodavatelé plynu a elektřiny nedostáli svých závazků a tak 
jestliže máme někteří na rok 2022 ještě nakoupeno za výhodné ceny, pak rok 
2023 bude zkouškou nejen pro nás, ale i pro naše zákazníky. To je také důvo-
dem pro můj zdvižený prst s varováním, abychom již nyní začali marketingově 
pracovat na tom, aby si naši zákazníci uvědomili, že příští rok bude bohužel na 
mnoha místech s cenami tepelné energie daleko horší než letošek. 

Bohužel nám jako vždy komplikuji situaci média, která staví celou 
situaci jako bombastické zprávy a vyděšení občané začínají činit kroky 
které nás vůbec netěší a to jsou přípravy na změnu dodavatele, obvykle 
na změnu zdroje z dálkového vytápění na tepelné čerpadlo. Byli jsme 
účastníky vícero jednání přímo s SVJ a SBD a snažili jsme se obyvatelům 
vysvětlit jaká je realita tepelných čerpadel za současného stavu. Bohužel 
je to tak trochu házení hrachu na zeď. Tato situace byla důvodem návštěvy 
několika lokalit na Liberecku a Brněnsku. 

A abychom to neměli ani tak jednoduché, stále ještě nejsou schváleny 
podpory POZE, speciálně podpory vyplácené k provozu kogeneračních 
jednotek. Na základě aktuální situace a také po bouřlivé diskusi na 
Energetické komisi Hospodářské komory jsme učinili rozhodnutí zaslat 
žádost o stanovisko a pomoc na ministra průmyslu a obchodu pana Sí-
kelu. Odpověď byla, bohužel podle očekávání, nemastná-neslaná. Lze 
jen doufat, že aktuální návrh na podporu domácností bude nejen pomocí, 
ale že nám příliš nezkomplikuje její realizaci.

S blížícím se koncem léta začínají finišovat přípravy na novou topnou 
sezónu a tak Vám přeji, aby vše proběhlo v pohodě a abyste nachytali 
ještě hodně letního slunce, které v zimě budeme asi hodně potřebovat.

Petr Linhart, jednatel ADTT
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